
Styremøte 

 

11.02.2025 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder    Eirik Birkeland 
1. nestleder   Trond Tidemann Haugbjørg 
2. nestleder   Frode Nirisen 
Styremedlem/HVO  Anbjørn Lærdal 
Styremedlem/HVO  Arild Emanuel Andersen 
Styremedlem/HVO  Bjørnar Berger 
E-K land leder/HVO  Ståle Skretting 
Observatør/HVO  Fredrik Andrè Gitlestad 

 

1. Åpning 
1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00. 

 
2. Protokoller og referater 

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 13. januar. Referatet ble 
godkjent. 
 

3. Organisasjon og verving 
3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags 

dato. Oversikten viser stabilt medlemstall uten store endringer. 
 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Beredskapstrening for nattskiftpersonell før arbeidstid - godtgjørelse. 
- Bedriften må gi beskjed om endring av arbeidsplan så tidlig som mulig. 
- SV Mekanisk – ny stillingsbeskrivelse til drøfting. 
- Rutiner rundt søknad om overtid utover 200 timer – skal gå til HTV. 
- Nattskift tillegg ved sykemelding for personell uten fast nattskift. 
- Definisjon av påbegynt svingskift. 



- Diettgodtgjørelse ved offshore reiser uten overnatting – personalhåndbok 
endret. 

- Timeføring ved utsatt flight i etterkant av internt bytte (julehelga). 
- Helligdags godtgjørelse ved venting på heliport. 
- Innsyn som gjelder krav om norske lønns- og arbeidsforhold i nytt anbud for 

stimuleringsfartøy. 
- Innkalling til workshop i Wells, uten overtidsgodtgjørelse. 
- Gjennomgang særavtaler og 4A bestemmelsen. 

 
5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap. Trond og Eirik gikk gjennom følgende: 
- Budsjett og regnskap for 2024. Regnskap for året 2024 ble godkjent av 

styret. 
- Budsjett for 2025. Budsjettet ble godkjent av styret. 
- Sak om søknad om midler fra 2 organisasjoner. Den ene søknaden er fra 

Norsk Folkehjelp og den andre søknaden gjelder stiftelse av en ny 
organisasjon med navnet «Faglig solidaritet Norge – Ukraina». Styret 
besluttet å innstille til årsmøtet en støtte til Norsk Folkehjelp pålydende kr. 
50 000,-.  

5.2. Kontingentjustering 2025. Eirik informerte at den lokale kontingenten for 2025 
vil bli justert i henhold til vedtektene. 

5.3. Årsmøtepapirer. Eirik informerte at Tone Lise Haaland og Benjamin Helliessen 
er forespurt som ordstyrer og bisitter til årsmøtet og Bjørn Roar Tollefsen og 
Anne Gry Westlye er forespurt som protokollførere. Alle fire har svart ja. Styret 
godkjente dette. Det ble også fordelt arbeidsoppgaver for styret i forbindelse 
med gjennomføringen av årsmøtet. Årsmøtet 2025 blir gjennomført 4. og 5. 
mars på Sola Quality airport Hotel Stavanger. 
 

6. Konferanse, kurs og studiearbeid 
6.1. Arbeidsseminar. Trond informerte om opplegg og planer for årets 

arbeidsseminar med styret og deres partnere. Årets seminar blir arrangert i 
Praha fra 24. til 27. april. 
 

7. Prosjekter 
7.1. ORM. Arild informerte om status i prosjektet. God fremdrift, det skal 

gjennomføres en UAT i slutten av februar og 8 uker fremover. Forberedelser for 
MOC pågår og OG-Live dato er fremdeles 24.10.2025. 

7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte om mulig fjernings-scope i forbindelse 
med prosjektet EKOK Forenkling. 

7.3. Dysleksi prosjektet. Ståle informerte om prosjektet og om pågående 
informasjonsrunde i de forskjellige avdelinger på land i Tananger.  



7.4. PPF. Ingen ny info. 
7.5. 2050+. Arild informerte om status i prosjektet EKOK Forenkling. 
7.6. Sørlige Nordsjø 2. Bjørnar informerte om status. Det er gjennomført 2 «Area 

Design Rewievs» og en HAZID der deltakere fra Vernetjenesten deltok, både 
fysisk og på Teams. 
 

8. Bedriftsinterne saker 
8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. Blant annet vil det 

avholdes budsjettmøte i velferden 24. februar. 
 

9. Vernefaglig 
9.1. Granskinger. 

- Bjørnar informerte om hendelsen med fallende gjenstand på EkoJ i 
desember 2024. Granskingen pågår. 

- Arild informerte om status i granskingen av løs bunnplugg og manglende 
SART i livbåt 2 på Ekofisk Kilo. Gransking er ferdigstilt med aksjoner i 
Intelex. 

- Ståle informerte om status i granskingen i forbindelse med brann i tavlerom 
på Tananger base 26. november, granskingen er ferdigstilt. 

9.2. KHVO informerer. Frode informerte om at han er bekymret for fremtiden på 
grunn av de store endringsprosessene som bedriften har varslet kommer. 

9.3. AKAN/Attføring. Generell og aktuell informasjon fra Ståle. 
 

10. Eksterne engasjement 
10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte fra møter i 

Forbundsstyret. Det nye forbudets første ordinære landsmøte gjennomføres 
den 14-17 oktober i år. Det pågår arbeid med å samkjøre vedtektene fra 
tidligere IE og FLT. Viktige datoer i den forbindelse: 
- 14.02.2025 Innkalling 
- 15.05.2025 Forslagsfrist for klubbene 
- 10-11.06.2025 Forbundsstyret behandler innkomne forslag 
- 15.07.2025 Endelig saksliste og innkalling. 

Leder i EK, Eirik Birkeland har nå rykket opp fra vara, til fast plass i LO’ 
representantskap. 

10.2. Styrke HMS utvalg. Frode informerte om kommende møte den 12-13 mars. 
10.3. LO helikopterutvalg. Frode informerte om kommende møte den 20 februar. 

Frode informerte og fra forrige møte i utvalgets AU om pågående saker. Det vil 
bli arrangert Helikopter seminar på Sola den 23-24 april. 
 
 



11. Andre pågående aktiviteter. 
11.1. Ingen saker innmeldt 

 

Møtet avsluttet kl. 17:00 

Referent: Ståle Skretting 


